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Возможность исследования почерка по электрофотографическим копиям остается спорной, в связи с чем необходимо 
обоснование пригодности такого рода объекта почерковедческой экспертизы для экспертного анализа. В статье рассма-
триваются признаки, позволяющие определить возможность установления исполнителя рукописи при наличии исключи-
тельно копий документов. Автор обосновывает мнение о возможности и рациональности почерковедческого исследования 
электрофотографических копий рукописей и подписей. 
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The possibility for handwriting study using electrophotographic copies remains questionable, thus, the justifi cation of the 
admissibility of such handwriting examination for the expert analysis is needed. The article reviews attributes allowing determination 
of the possibility for the establishment of the author of a manuscript exclusively based on document copies. The author justifi es 
the opinion on the possibility and expediency of a handwriting study of electrophotographic copies of manuscripts and signatures.
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